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Obiectul interpelării: Situația alimentării cu energie termică a municipiului Constanța

Stimate Domnule Ministru,

Vă aduc în atenție situația existentă în prezent la Electrocentrale Constanța SA, societate 
care asigură alimentarea cu energie termică a municipiului Constanța. Vă informez că începând 

cu data de 27.09.2018 Electrocentrale Constanța SA a oprit producerea energiei termice primare 

și implicit a fost sistată furnizarea agentului termic către consumatorii racordați la sistemul 

centralizat din municipiului Constanța. Din informațiile prezentate în spațiul public reiese faptul că 

Electrocentrale Constanța SA a iuat această decizie ca urmare nerespectării obligațiilor de plată 
asumate prin contract de către RADET Constanța, principalul distribuitor de energie termică din 
municipiul Constanța. În același timp RADET Constanța, precum și autoritățile administrației 

publice locale susțin faptul că nu există restanțe la plata facturilor către societatea înainte 

menționată, iar o parte însemnată a datoriilor istorice invocate ar fi rezultate în urma reorganizării 

ELCEN și ar fi cauzate în principal de plata cu întârziere a subvenției acordată populației de la 

bugetul consolidat al statului. Dincolo de controversele și disputele existente în prezent, cei mai 

afectați de situația creată sunt destinatarii finali ai serviciilor de producere și de distribuire a 

agentului termic, respectiv cetățenii municipiului Constanța, motiv pentru care este necesară 

intervenția de urgență a autorităților administrației publice centrale.
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Având în vedere situația prezentată și ținând cont de faptul că în legătură cu datoriile istorice 

ale RADET Constanța este adusă în discuție și culpa Guvernului referitoare la plata cu întârziere 

a subvenției acordată populației, vă rog respectuos să mă informați cu privire ia acțiunile 

întreprinse până în prezent, precum și cu privire la măsurile imediate care vor fi luate de către 

autoritățile administrației publice centrale pentru soluționarea problemelor legate de producerea 

și distribuirea în regim centralizat a agentului termic necesar consumatorilor din municipiul 

Constanța.

Solicit răspuns scris.

Data Senator, 
Dinu Nicoleta Ramona


